

# 遺傳性癌症基因檢測 85 折優惠 | 科德施基因

## 產品詳情

遺傳性癌症基因檢測透過找出與癌症有關的基因變異，以評估您一生中會患上乳癌及卵巢癌的風險水平。檢測適合：

- 家族中有成員患上癌症的人，了解自己是否有機會帶有癌症高風險的基因變異
- 已確診癌症的人了解自己是否因基因變異而導致癌症，從而進一步了解其他家庭成員是否有機會帶有癌症基因變異
- 已知家族中有成員帶有癌症基因變異的人應了解自己是否有機會帶有相同基因變異

以下為四項科德施基因的遺傳性癌症基因檢測服務。

### ❖ CoGenesis® BRCA-Pro 遺傳性乳癌及卵巢癌基因檢測

檢測涵蓋 11 個與遺傳性乳癌及卵巢癌相關的基因：*BRCA1, BRCA2, CHEK2, PALB2, PTEN, RAD51C, RAD51D, STK11, TP53, CDH1, ATM*。

### ❖ CoGenesis® Prostate 遺傳性前列腺癌基因檢測

檢測包括 11 個與遺傳性前列腺癌相關的基因：*ATM, BRCA1, BRCA2, CHEK2, EPCAM, MLH1, MSH2, MSH6, NBN, PMS2, TP53*。

### ❖ CoGenesis® Gastric 遺傳性胃癌基因檢測

檢測涵蓋 9 個與遺傳性胃癌相關的基因：*CDH1, BMPR1A, EPCAM, MLH1, MSH2, MSH6, PMS2, SMAD4, STK11*。

### ❖ CoGenesis® Colo 遺傳性大腸癌基因檢測

檢測包括 12 個與遺傳性大腸癌相關的基因：*APC, BMPR1A, EPCAM, MLH1, MSH2, MSH6, MUTYH, PMS2, PTEN, SMAD4, STK11, TP53*。

### 優惠詳情

- 中大校友及其家屬訂購科德施基因的遺傳性癌症基因檢測（CoGenesis® BRCA-Pro, CoGenesis® Prostate, CoGenesis® Gastric, CoGenesis® Colo），可享 85 折優惠。
- 有關其他檢測項目優惠詳情，請向科德施基因[查詢](#)。
- 優惠期由即日起至 2021 年 12 月 31 日。

### 訂購流程

1. 註冊/登入[科德施基因網上平台](#)，選擇要訂購的基因檢測服務。
2. 網上付款前請輸入推廣優惠碼「CUHK85」，即可享有 85 折優惠。
3. 完成訂購後，您將在兩個工作天內收到唾液收集套件。
4. 按指示收集唾液樣本，並寄回位於香港科學園的科德施基因實驗室。
5. 檢測報告將於收到樣本後六星期內發出，您可登入[科德施基因網上平台](#)查看報告。

### 聯絡我們

網址：[www.codexgenetics.com](http://www.codexgenetics.com)

地址：香港沙田科學園科技大道西 16 號 16W220 室

電郵：[support@codexgenetics.com](mailto:support@codexgenetics.com)

電話：3008 2560

### 優惠條款

科德施基因有限公司保留隨時更改優惠條款之權利，而不會作另行通知。如有任何爭議，科德施基因有限公司將保留最終決定權。

### 免責聲明

此報告中顯示的檢測結果需要相關領域的專業人員作臨床詮釋。在作出有關醫療決策之前或開始和停止任何治療之前，請諮詢合資格的醫療專業人員。治療提供者應最終負責所有診斷和治療。

# 15% off for Hereditary Cancer Tests | Codex Genetics

## Product Details

Hereditary cancer tests help you to understand your risk level of developing cancer throughout your lifetime. Test services are suitable for:

- Someone with a cancer family history to see if they carry a gene mutation linked to a higher chance of developing cancer.
- Someone is already diagnosed with cancer to see if a gene mutation possibly exists within other family members.
- Family members of someone known to have an inheritable gene mutation are linked to a higher risk of gastric cancer to see if they carry the same mutation.

Four types of hereditary cancer test service provided by Codex Genetics:

### ❖ CoGenesis® BRCA-Pro

CoGenesis® BRCA-Pro is an 11-gene test for hereditary breast and ovarian cancers. It includes genes linked to a higher chance of developing breast and ovarian cancer: *BRCA1, BRCA2, CHEK2, PALB2, PTEN, RAD51C, RAD51D, STK11, TP53, CDH1, ATM.*

### ❖ CoGenesis® Prostate

CoGenesis® Prostate is an 11-gene test for hereditary prostate cancers. It includes genes linked to a higher chance of developing prostate cancer: *ATM, BRCA1, BRCA2, CHEK2, EPCAM, MLH1, MSH2, MSH6, NBN, PMS2, TP53.*

### ❖ CoGenesis® Gastric

CoGenesis® Gastric is a 9-gene test for hereditary gastric cancers. It includes genes linked to a higher chance of developing gastric cancer: *CDH1, BMPR1A, EPCAM, MLH1, MSH2, MSH6, PMS2, SMAD4, STK11*.

#### ❖ CoGenesis® Colo

CoGenesis® Colo is a 12-gene test for hereditary colorectal cancers. It includes genes linked to a higher chance of developing colorectal cancer: *APC, BMPR1A, EPCAM, MLH1, MSH2, MSH6, MUTYH, PMS2, PTEN, SMAD4, STK11, TP53*.

#### Promotion Details

- CUHK alumni and their family members can enjoy a 15% discount for hereditary cancer tests (CoGenesis® BRCA-Pro, CoGenesis® Prostate, CoGenesis® Gastric, CoGenesis® Colo).
- For discount details of other testing items, please [contact](#) Codex Genetics.
- The promotion period is from now on until 31 Dec 2021.

#### How to order

1. Sign up/ sign in to the [Codex Genetics online platform](#) and select your preferred genetic testing services.
2. Enter the promo code "CUHK85" before online payment to enjoy a 15% off discount.
3. After completing the order, you will receive the saliva collection kit within two working days.
4. Collect saliva samples as instructed and send the sample kit back to Codex's Laboratory in Hong Kong Science Park.
5. The test result will be ready within six weeks after receiving the sample. You can sign in to the [Codex Genetics online platform](#) to view the report.

#### Contact Us

Website: [www.codexgenetics.com](http://www.codexgenetics.com)

Address: Unit 220, 2/F, Building 16W, No. 16 Science Park West Avenue, Hong Kong Science Park, Shatin, N.T., Hong Kong

Email: support@codexgenetics.com

Tel: 3008 2560

### Terms and Conditions

Codex Genetics Ltd reserves the final right to suspend, modify or terminate this promotional event and/or any of the terms and conditions without prior notice. In case of dispute, the decision of Codex Genetics Ltd shall be final.

### Disclaimer

Please present the genetic sequencing results to and consult qualified medical professionals before making decisions about medical conditions or before starting and stopping any prescribed treatment. The report is based solely on the genetic testing and other provided information and does not take all factors of the individual's care into account.